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Σήµερα ηµέρα Τρίτη 20 Ιουλίου 2009 και ώρα 11:00 το Εθνικό 
Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης συνήλθε σε συνεδρίαση, στην οποία 
παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ  Ιωάννης Λασκαρίδης, ο Αντιπρόεδρος  
Νέστορας Κουράκης και τα µέλη Εύη ∆εµίρη, Ίρις Αυδή-Καλκάνη, 
Γιάννης Παπακώστας, Κωνσταντίνος Τσουράκης,  Κωνσταντίνος 
Αποστολάς.  

 
 
 

Iστορικό-Νοµική θεµελίωση 
 
 

1. Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε µε την ενδεχοµένη από 
του τηλεοπτικού σταθµού ΗΠΕΙΡΟΣ  TV 1 Νοµού Ιωαννίνων, παραβίαση 
της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας. 

 
2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγµατοποιήθηκε την 30η  Ιουνίου 2009. 

 
3. Το Συµβούλιο έλαβε υπόψη του τις ακόλουθες διατάξεις: 

 
Ι. Το άρθρο 15 παρ. 2 του Συντάγµατος της Ελλάδας, κατά το οποίον η ραδιοφωνία 
και η τηλεόραση υπάγονται στον άµεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η 
επιβολή των διοικητικών κυρώσεων υπάγονται στην αποκλειστική αρµοδιότητα του 
Εθνικού Συµβουλίου Ραδιοτηλεόρασης που είναι ανεξάρτητη αρχή, όπως ο νόµος 
ορίζει.  
 
ΙΙ. Το άρθρο 9 παρ. 2 του Π.∆/τος 77/2003 κατά το οποίο τα πρόσωπα που 
αναφέρονται στις εκποµπές πρέπει να απολαµβάνουν δίκαιης, ορθής και αξιοπρεπούς 
συµπεριφοράς. 
 
ΙΙΙ.  Το άρθρο 4 παρ. 1 στοιχ. β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ 
ελέγχει την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 
4 παρ. 1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόµενες  κυρώσεις. 
 
 
 
 
Αιτιολογικό 
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Εκ των στοιχείων του φακέλου, των ενώπιον του Συµβουλίου τούτου ισχυρισµών του 
νοµίµου εκπροσώπου του τηλεοπτικού σταθµού ΗΠΕΙΡΟΣ  TV 1 Νοµού Ιωαννίνων, 
του υποβληθέντος υποµνήµατος και της παρακολουθήσεως από µαγνητοταινία του 
Κεντρικού ∆ελτίου Ειδήσεων που προβλήθηκε την 23η Ιουλίου 2008, προέκυψαν τα 
ακόλουθα:   
Σύµφωνα µε το DVD που απέστειλε ο καταγγέλλων, καταγράφηκαν τα εξής:  
(ενδείξεις DVD 0:24:26) Στασινού (παρουσιάστρια): Στο σηµείο αυτό κυρίες και 
κύριοι θα σχολιάσουµε µε τον συνάδελφο δηµοσιογράφο τον κ. Κώστα Καλτσή, ο 
οποίος βρίσκεται στο κεντρικό δελτίο ειδήσεων. 
(λίγο αργότερα)  
Στασινού: Τι τροφή έδωσε στον Κώστα Καλτσή και ποια είναι η άποψή σου για την 
φερόµενη κόντρα Πανοζάχου-Γκόντα; 
Καλτσής (σε  παράθυρο): Είναι λάθος ο όρος κόντρα Πανοζάχου-Γκόντα. Πρόκειται 
για έναν ανελέητο πόλεµο από την πλευρά του περιφερειάρχη του λεγόµενου 
περιφερειάρχη, έτσι είθισται να τον λέµε τον κ. Πανοζάχο, απέναντι στη δηµοτική αρχή 
και στον κ. Γκόντα. 
Στασινού: Περιφερειάρχης είναι και µάλιστα ο µακροβιότερος. 
Καλτσής: Αυτό δεν θα πει ότι έχει δικαίωµα να επιτίθεται κατά τέτοιον τρόπο ανοίκειο 
και προσβλητικό στον δήµαρχο και στη δηµοτική αρχή του 48%. Ο κ. Πανοζάχος 
διέπραξε και το λάθος αντί να είναι αυτό που λέει -επαίρεται για αυτό µάλιστα- 
θεµατοφύλακας της νοµιµότητας,  µεταβλήθηκε σε κριτή της δηµοτικής αρχής. ∆ηλαδή, 
σχολιάζει, κρίνει τις πράξεις της. Αυτό, είναι ανήκουστο. ∆εν έχει ξαναγίνει. 
Στασινού: Είπε όµως στην τελευταία του συνέντευξη τύπου στα ΜΜΕ, ότι ο ίδιος είναι 
ένας πολύ καλός προπονητής διότι στο παρελθόν η ίδια δηµοτική αρχή  αλλά µε άλλον 
προπονητή, δηλαδή µε άλλον περιφερειάρχη, δεν είχε αυτά τα αποτελέσµατα που έχει 
σήµερα. Στην ουσία, δεν αµφισβητεί το έργο της δηµοτικής αρχής, θεωρεί όµως ότι 
πίσω από αυτό είναι ο ίδιος. 
Καλτσής: Το έργο της δηµοτικής αρχής δεν µπορεί να το αµφισβητήσει κανείς. Ο κ. 
Πανοζάχος δεν είναι καν προπονητής, είναι στον πάγκο. Αν αρχίσουµε να συζητάµε µε 
ποδοσφαιρικούς όρους θα καταλήξουµε σε ιαχές εξέδρας οι οποίες δεν είναι και τόσο 
κολακευτικές πολλές φορές. Εδώ έχουµε να κάνουµε µε µία δηµοτική αρχή η οποία έχει 
αλλάξει ριζικά την εικόνα της πόλης. Μπορεί κανείς να διαφωνεί όσο θέλει µε ό,τι θέλει 
αλλά αυτό όµως δεν µπορεί να το αρνηθεί. Είναι σε εξέλιξη 112 έργα, 174 εκατοµµύρια 
ευρώ –ο προϋπολογισµός συνολικά- είναι το «Ξενία», ένα σηµαντικό έργο που βέβαια 
προκάλεσε συγκρούσεις του δηµάρχου της δηµοτικής αρχής µε τα συµφέροντα που 
βυσσοδοµούν, είναι το υπόγειο πάρκινγκ, είναι η πλατεία, είναι η ανάπλαση του 
ιστορικού κέντρου, είναι ακόµα η ανάπλαση και αναβάθµιση της παραλίµνιας περιοχής, 
είναι το λιµανάκι που γίνεται στο πάρκο Κατσάρη, είναι το πολιτιστικό κέντρο που 
γίνεται στα σφαγεία. Χίλια δυο δηλαδή µπορώ να σας απαριθµήσω. ∆εν ξέρω πότε 
άλλοτε είχαν γίνει όλα αυτά τα έργα για να µιλάει η αντιπολίτευση και να λέει µια 
ανίκανη και επικίνδυνη για την πόλη δηµοτική αρχή και αυτούς ακριβώς τους όρους να 
υιοθετεί και ο κ. Πανοζάχος. Αυτό που είπατε πριν ότι ο κ. Πανοζάχος είναι καλός 
προπονητής θα σας έλεγα ότι χρέος του είναι-   
Στασινού: Έτσι είπε ο ίδιος. Η ιστορία θα τον κρίνει. 
Καλτσής: Ναι, ναι, καλά. Καλά έκανε και το είπε γιατί είπε και πολλά άλλα. Θα σας 
έλεγα πως χρέος του είναι να διεκπεραιώνει, να εντάσσει όσα έργα είναι ώριµα όπως 
λέγεται, να προωθεί τους φακέλους. Τι δουλειά κάνει άλλη, για να καταλάβω; Και αν 

 2



θέλετε να µπούµε στη διαδικασία της παραγωγής έργου, να το δούµε και αυτό στη 
συνέχεια. 
Στασινού: Άρα λοιπόν ο κ. Πανοζάχος δεν κάνει πάρα το καθήκον του. Αυτό πρέπει να 
κάνει. 
Καλτσής: Ακριβώς, αυτό πρέπει να κάνει και όχι να υπονοµεύει την δηµοτική αρχή. 
Στασινού: Τι προσωπικό έχει µε την δηµοτική αρχή και την υπονοµεύει; Ποια είναι η 
ταµπακέρα αυτής της κόντρας; Έχω ακούσει πολλά τον τελευταίο καιρό. 
Καλτσής: Ακούστε, ο κ. Πανοζάχος είναι ένας αλαζονικός, ανεπαρκής, ανίκανος και 
επικίνδυνος για τον τόπο περιφερειάρχης. Το λέω µε πλήρη συνείδηση. Και δεν το λέω 
εγώ µόνο, το έχουν πει σηµαντικοί παράγοντες του τόπου. Αφήστε τον κ. Γκόντα. Τον 
θεωρώ τελείως ανίκανο. Ας µας πει ένα έργο που προώθησε. Για την ταµπακέρα, δεν 
υπάρχει ταµπακέρα. Όταν είχε έρθει ο κ. Πανοζάχος, στην πρώτη σύσκεψη που έγινε 
στην περιφέρεια τον Μάιο του 2004, συµµετείχε ο κ. Γκόντας µε συνεργάτες του, εκεί 
προπηλάκισε τους συνεργάτες τους και τον δήµαρχο. Τους είπε περίπου ότι είναι 
άχρηστοι, ότι είναι ξεπερασµένης αντίληψης, ότι οι Ηπειρώτες θα πρέπει να µάθουν να 
σκέφτονται σαν Έλληνες –δε σκέφτονται σαν Έλληνες- και κάτι τέτοια εξωφρενικά, 
απόδειξη του αλαζονικού του χαρακτήρα. Έτσι ξεκίνησε η αντιπαράθεση από πλευράς 
του κ. Πανοζάχου. Ακόµα δεν τον ενόχλησε που ο δήµαρχος µετά από εκείνη την 
σύσκεψη κατηγόρησε, αν θέλετε επέκρινε, εξέφρασε τις επιφυλάξεις του για στελέχη της 
περιφέρειας τους οποίους απεκάλεσε µανδαρίνους που θα πρέπει επιτέλους να κάνουν 
το καθήκον τους και όχι να προβάλλουν εµπόδια στα έργα που εξελίσσονται ή που θα 
πρέπει να γίνουν. Αυτό, ενόχλησε τον κ. Πανοζάχο, ο οποίος έθεσε υπό την προστασία 
του αυτά τα στελέχη. Αυτά τα στελέχη είναι αυτό που λέµε το σύστηµα ΠΑΣΟΚ. Το 
σύστηµα ΠΑΣΟΚ κατοικοεδρεύει στη περιφέρεια για αυτό και δικαίως ο κ. Πανοζάχος 
το προστατεύει και δικαίως εκείνο, το σύστηµα ΠΑΣΟΚ, τάσσεται στο πλευρό του. 
Είναι πολύ απλά τα πράγµατα. Μέχρι που φτάσαµε πριν από λίγο καιρό να παραπέµπει 
στο πειθαρχικό τον δήµαρχο για το θέµα που δεν έδινε τα στοιχεία, λέει, στον κ. Φίλιο 
των µεταδηµοτεύσεων και κρίνοντας ο κ. Φίλιος ότι αυτό άλλαξε το εκλογικό 
αποτέλεσµα, του στέρησε την εκλογική του νίκη, ιστορίες για αγρίους, όταν υπήρχε µία 
διαφορά 8.000 περίπου ψήφων για να φτάνουµε µετά στην συλλογή υπογραφών και να 
ζητείται από τον κ. Γκόντα να υπογράψει για να παραµείνει ο κ. Πανοζάχος στη θέση 
του µετά τις εκλογές του 2007, πέρσι τον Σεπτέµβριο. Αυτό, αντίκειτο στην πολιτική 
ηθική του κ. Γκόντα, το ότι συνάδελφοί του δήµαρχοι και ο κ. Καχριµάνης, ο νοµάρχης, 
το υπέγραψαν, δεν σηµαίνει ότι οι άνθρωποι δεν είχαν το δικαίωµα. Είναι πολύ 
ξεκάθαρα τα πράγµατα. 
Στασινού: Ο κ. Γκόντας γιατί δεν το υπέγραψε; ∆εν τον θεωρεί ικανό περιφερειάρχη; 
Καλτσής: Σας είπα, εγώ δεν έχω διπλή προσωπικότητα όπως ξέρετε, όπως είπε ο κ. 
Πανοζάχος ότι έχει –σε εσάς το είπε- για να το ξεκαθαρίζουµε, ούτε λειτουργώ εν 
θερµώ όπως λέει εκείνος άρα λοιπόν, επαναλαµβάνω, ο κ. Γκόντας θεώρησε ότι αυτή η 
ενέργεια προσβάλλει τον ίδιο, δηλαδή να γίνεται συλλέκτης υπογραφών ή να συµµετέχει 
σε ένα τέτοιο πανηγύρι. Αυτά δεν γίνονται πουθενά, αυτά ανήκουν στο παρελθόν. 
Στασινού: Τον τελευταίο καιρό, λέγεται εντόνως από πολλούς κύκλους και από κύκλους 
της Ν∆ και από κύκλους του ΠΑΣΟΚ ότι πίσω από όλη αυτή την κόντρα κάποιοι 
προσπαθούν να κοντύνουν τον Νίκο τον Γκόντα. Να του αφαιρέσουν πόντους, ότι 
παραψήλωσε, ότι είναι επικίνδυνος. Σήµερα είναι δήµαρχος, αύριο-µεθαύριο… 
Καλτσής: Επικίνδυνο για ποιους; Για τα συµφέροντα; 
Στασινού: Επικίνδυνος για κάποιους που ήδη είναι µέσα στην πολιτική σκακιέρα και 
δεν θέλουν άλλους στα πόδια τους. 
Καλτσής: Στο σύστηµα; 
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Στασινού: Στο σύστηµα. Ότι αύριο-µεθαύριο µπορεί αν διεκδικήσει µια θέση στο 
κοινοβούλιο επιτυχώς, ίσως και κάτι άλλο. Είναι έτσι τα πράγµατα; 
Καλτσής: ∆εν έχω υπόψη µου κάτι τέτοιο, αλλά νοµίζω ότι κάνεις δεν είναι σε θέση να 
κοντύνει έναν δήµαρχο που κερδίζει 2 φορές τις εκλογές µε ένα ποσοστό σαρωτικό, ένα 
δήµαρχο που δηµιουργεί τόσα πράγµατα στη πόλη και αλλάζει κυριολεκτικά την 
προοπτική των Ιωαννίνων, έναν δήµαρχο που είναι πρόεδρος της ΤΕ∆Κ, συµµετέχει 
στην ΚΕ∆ΚΕ, στην Επιτροπή Θεσµών και ∆ιαφάνειας και σε πάρα πολλά άλλα. Μια 
τέτοια προσωπικότητα δεν κονταίνει, ούτε ψηλώνει από επαίνους από τον κ. Πανοζάχο 
ή από κάποιους άλλους γιατί τον άκουσα χθες, προχθές σε ένα τηλεοπτικό του 
παραλήρηµα να λέει ότι η δηµοτική αρχή δεν ταυτίζεται µε την Ν∆ και εκείνος επειδή 
συµµετέχει στο πολιτικό συµβούλιο της Ν∆ θα δει τι θα κάνει όταν θα έρθει η ώρα των 
εκλογών αν θα είναι πάλι υποψήφιος ο κ. Γκόντας ή όχι. Ουαί και αλίµονο στη Ν∆ και 
στον τόπο, αν όλα αυτά εξαρτώνται από τον κ. Πανοζάχο. Και αλήθεια, ο κ. 
Πανοζάχος επειδή είπε ότι έχει ένα πλούσιο άλµπουµ από τη δραστηριότητά του στη 
Ν∆, µήπως άραγε έχει προσθέσει σε αυτό και συλλεκτικές φωτογραφίες από την εποχή 
που πήγε στην ∆ΗΑΝΑ όταν εγκατέλειψε τη Ν∆ το 1984 στην πιο κρίσιµη φάση της, 
στην αναµέτρηση µε το ΠΑΣΟΚ και εντάχθηκε στην ∆ΗΑΝΑ; ∆ηλαδή, ποιες είναι οι 
κοµµατικές του περγαµηνές; Γιατί σε εκείνο το διάστηµα µέχρι και το 2004 ο κ. 
Πανοζάχος συµµετείχε σε εθνική επιτροπή και σε άλλες επιτροπές του υπουργείου 
εσωτερικών επί εποχής ΠΑΣΟΚ σας µιλάω, του  υπουργείου εθνικής οικονοµίας για τα 
προγράµµατα που θα πει ότι αυτό δεν τον καθιστά απαραιτήτως ειδικό, απλά 
συµµετείχε, δρούσε και δραστηριοποιούνταν επιχειρηµατικά. Ας µη µιλάει λοιπόν 
εκείνος όταν εδώ σκοτώνονταν άνθρωποι µεταφορικά, ακόµα και κυριολεκτικά αν 
θέλετε…. 
Στασινού: Το ζήτηµα λοιπόν είναι ποιος είναι πιο νεοδηµοκράτης από τους 2; 
Καλτσής: Όχι βέβαια, ο κ. Πανοζάχος το έθεσε αυτό, απλά σας το λέω. 
Στασινού: Τι σηµασία έχει αυτό για έναν δήµαρχο ο οποίος έφερε στις πρόσφατες 
εκλογές 48% και το ποσοστό της Ν∆ στα Γιάννενα είναι 44%; Κάπου βρέθηκε αυτό το 
υπόλοιπο. 
Καλτσής: Επειδή είπε ότι η δηµοτική αρχή δεν ταυτίζεται µε την Ν∆, αυτό είναι. Η 
δηµοτική αρχή εκφράζει το σύνολο των Γιαννιωτών, δεν εκφράζει µόνο ένα κόµµα. 
Αλλιώς, πώς θα πήγαινε στο 48%; ∆εν το καταλαβαίνω. 
Στασινού: Και µε έναν Ζέρβα απέναντι που έχει πάρει ένα κοµµάτι της ∆εξιάς, νοµίζω 
είχε τερµατίσει µε 2%, όπου εκεί υπήρξε µια απώλεια από το χώρο της Ν∆, άρα τα 
ποσοστά του κ. Γκόντα αν τα αθροίσει κανείς και δει…  
Καλτσής:…θα µπορούσε να είναι 50 και… 
Στασινού: Επίσης, ένα ποσοστό από την Ν∆ είχε πάρει και ο κ. Φίλιος εκτιµώ, ως εκ 
τούτου το ποσοστό του κ. Γκόντα, το 48%, να είναι κανένα 40άρι η Ν∆; Ίσως και 
λιγότερο. Και τα υπόλοιπα να είναι και από άλλα κόµµατα. 
Καλτσής: Σύµφωνα και µε σφυγµοµετρήσεις, τις οποίες δηµοσίευσαν όχι φιλικά 
απαραίτητα Μέσα προς τη δηµοτική αρχή, ο κ. Γκόντας είχε µια απίστευτη 
διεισδυτικότητα και σε άλλους χώρους· στο ΠΑΣΟΚ και στην Αριστερά. Αυτό κανείς 
δεν µπορεί να το παραβλέψει. 
(λίγο αργότερα) 
Στασινού: Που θα καταλήξει αυτή η ιστορία; 
Καλτσής: ∆εν νοµίζω ότι θα πρέπει να καταλήξει οπωσδήποτε. Η δηµοτική αρχή κάνει 
τη δουλειά της, ο δήµαρχος συνεχίζει να παράγει έργο, ο κ. Πανοζάχος συνεχίζει να 
συµπεριφέρεται ως κοµµατάρχης της αντιπολίτευσης, να συµπλέει µε το ΠΑΣΟΚ, το 
ΠΑΣΟΚ πελαγοδροµεί, χθες µετάνιωσε για µία ανακοίνωση στήριξης που του έβγαλε 
και θα του είπαν προφανώς «µα, τι κάνετε εδώ πέρα, µε καίτε» και άλλαξε ρότα, έτσι 
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θα γίνει. Αν θα µου πείτε θα φύγει ο κ. Πανοζάχος όπως είπε και εκείνος προχθές στη 
συνέντευξή του σε αυτές τις εκρήξεις που έχει, κάποια στιγµή θα φύγει. ∆εν ξέρω ποιον 
απασχολεί αυτό ιδιαίτερα, είτε µένει εδώ είτε όχι. 
Στασινού: Ναι, αλλά είναι ένα ζήτηµα όταν ο γενικός γραµµατέας της περιφέρειας 
Ηπείρου δεν µπορεί πια να συνεργαστεί µε τον δήµο Ιωαννιτών. Αυτό, είναι ένα πολύ 
µεγάλο ζήτηµα. 
Καλτσής: ∆εν είναι αυτό το ζήτηµα, δεν είναι ότι δεν µπορεί να συνεργαστεί µε τον 
δήµο Ιωαννιτών, το κλείνετε το θέµα. ∆εν µπορεί να συνεργαστεί µε τον δήµαρχο 
Ιωαννίνων, θα συµφωνήσω µαζί σας. ∆εν µπορεί να συµφωνήσει και να συνεργαστεί µε 
τον δήµαρχο ∆ερβενακίου, τον κ. Μποζάρη. Θυµάστε το πρόβληµα των πυροπλήκτων; 
Τι έγινε; Είχε να συνεδριάσει αυτή η επιτροπή παρακολούθησης 3 χρόνια …4. Το 2005 
νοµίζω τον είχατε στον αέρα, αν τον ρωτούσατε, θα σας το έλεγε. Τι απέγινε αυτό το 
πρόγραµµα; Έκρινε ο κ. Πανοζάχος ότι δεν χρειάζεται, θα το καταργήσει. 
Στασινού: Είχε πει θα κάνει κάτι άλλο αντί αυτού. 
Καλτσής: Πότε; Έχει συγκρουστεί µε τον κ. Μπέζα στην Ηγουµενίτσα τον έχει 
καθυβρίσει. Ούτε µε εκείνον µπορεί να συνεργαστεί. Αν τα ξαναβρήκαν ή όχι, αυτές οι 
παλινωδίες και οι εξάρσεις και οι εκλάµψεις του κ. Πανοζάχου δεν έχουν τελειωµό. ∆εν 
µπορεί να δούµε πότε θα είναι στα καλά του, εννοώ δηλαδή σε καλή διάθεση ο κ. 
Πανοζάχος για να µπορούµε να λέµε θα συνεργαστεί καλά ή όχι. Έχει πει -ο κύριος 
Χατζηεφραιµίδης το κατήγγειλε- ότι έχει υποστεί πολιτικό εκβιασµό από τον κ. 
Πανοζάχο. Ο κ. Πίχας, ο δήµαρχος Παµβώτιδας έχει καταγγείλει ότι δέχεται πιέσεις 
από τον κ. Πανοζάχο, το είπε σε εσάς, ότι αν δεν συµφωνήσει για το ΧΥΤΑ δεν 
πρόκειται να δει έργο και δραχµή. Ε, λοιπόν τώρα, τι θα γίνει; Έχει προπηλακίσει 
επιτροπή του συλλόγου προστασίας περιβάλλοντος που πήγαν να του πουν κάτι για την 
λίµνη. Προπηλάκισε ακόµη µια επιτροπή από την Πρέβεζα την βιοµηχανική περιοχή 
που ήρθαν να του πουν κάτι οι άνθρωποι και τους πέταξε έξω. Πέταξε έξω από το 
γραφείο του, µία αντιπροσωπεία από την Πέρδικα που ήρθαν να του πουν για τον 
αγωγό συµπίεσης. Πέταξε έξω την αντιπροσωπεία του ερασιτέχνη ΠΑΣ Γιάννενα που 
διαµαρτύρονταν για τα γήπεδα για την περίφραξη που ήταν δικό χρέος να το κάνει και 
θα σας εξηγήσω παρακάτω γιατί ήταν δικό του χρέος να το κάνει. ∆ηλαδή, πώς θα 
γίνει, για πείτε µου εσείς; 
Στασινού: Η κυβέρνηση όµως ίσως να έχει διαφορετική άποψη από αυτήν. 
Καλτσής: Η κυβέρνηση µπορεί να έχει διαφορετική άποψη, δεν ξέρω αν η κυβέρνηση 
ασχολήθηκαν µε το ζήτηµα παρότι πλέον έχει ενηµερωθεί ολόκληρη η κυβέρνηση για το 
τι συµβαίνει στα Γιάννενα… 
Στασινού: Τότε γιατί δεν κάνει κάτι; Κάτι, από το να φωνάξει τα 2 τα παιδιά- 
Καλτσής: Εγώ θα σας πω ότι κυβέρνηση χάνεται µέσα στα δικά της σκάνδαλα, µε την 
Siemens και τόσα άλλα. Θα ασχοληθεί µε το τι κάνει ο κ. Πανοζάχος ή όχι; Που 
κάποια στιγµή βέβαια, ο κ. Πανοζάχος θα βρεθεί ανεπανόρθωτα εκτεθειµένος για πάρα 
πολλούς λόγους. Γιατί ο κ. Πανοζάχος και βέβαια δεν επιρρίπτω ευθύνες σε κανέναν 
ούτε γιατί δεν τον ρώτησε ούτε γιατί δεν απάντησε γιατί είναι δικαίωµα του να µην 
απαντά πράγµα που επιβεβαιώνει το αλαζονικό του χαρακτήρα του, θα σας έλεγα 
επειδή µιλάει για διαφάνεια, πείτε µου µε ποια διαφανή διαδικασία ο κ. Πανοζάχος 
ανέθεσε σε εταιρία της Θεσσαλονίκης, «Ευρωσύµβουλοι» λέγεται η εταιρία την µελέτη 
για το Πανηπειρωτικό στάδιο; Με ποια διεργασία ανέθεσε απευθείας στην ίδια εταιρία- 
µελέτη νοµίζω- για το κτίριο της οδού ∆ουµπόη; Με ποια διαδικασία πείτε µου εσείς αν 
γνωρίζετε ή όποιος άλλος ξέρει, παρέχει  στήριξη στην εταιρία που φτιάχνει το ΧΥΤΑ 
στο Καρβουνιάρη επειδή είναι µακεδόνας ο εργολάβος και έβαλε τα µαύρα 
πλακόστρωτα στον κόσµο ντε και καλά; 
Στασινού: Εδώ τι θα γίνει µε τον ΧΥΤΑ;  
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Καλτσής: Προανήγγειλε θα βάλει…µη µου αλλάζετε θέµα, γιατί θα πρέπει να πει, µου 
δίνετε την πάσα –αρχίζουµε να µπαίνουµε σε ορολογία Πανοζάχου περί ποδοσφαίρου- 
να µας πει και µε ποια διαδικασία ανέθεσε στην εταιρία «Νόησις» που έχει σχέση µε 
τον Χριστοφορίδη -θυµάστε µε κουµπάρους, οµόλογα κλπ µε τα ταµεία;- την  
πιστοποίηση της περιφέρειας. Το αν είναι µικρό το ποσό ή µεγάλο δεν έχει καµία 
σηµασία, είναι µία αδιαφανής διαδικασία και αν θέλετε να µιλήσουµε και για το έργο 
του, θέλει να µας πει που βρίσκεται το έργο της παράκαµψης; Θέλει να µας πει που 
βρίσκεται το έργο µε το παράλληλο οδικό δίκτυο του οποίου ο εργολάβος έπρεπε ήδη να 
είχε κηρυχτεί έκπτωτος και σκοτώνονται άνθρωποι εκεί πέρα; Μόλις προχθές έγινε 
ατύχηµα πάλι. Θέλει να µας πει τι έκανε µε εκείνα τα έρηµα τα φανάρια στη 
διασταύρωση στον κόµβο στην καµπή, στη Φιλιππιάδα; Που είπε θα το σκεφτώ πιθανόν 
να χρειάζονται σηµατοδότες; Θέλει να µας πει για το σπουδαίο έργο της σήραγγας 
κοντά στο αεροδρόµιο που πήγε στραβή και ανάποδη και κοντεύει να αχρηστευτεί; 
Πείτε µου εσείς. Θέλει να µας πει  για το ΧΥΤΑ τι έκανε; Ο κ. Πανοζάχος, όταν είχε 
έρθει το 2004 είχε στοιχηµατίσει για το ΧΥΤΑ στη ∆ωδώνη. Και τότε, µε το ίδιο, 
γνωστό του ύφος, αυτό µε το ανασηκωµένο φρύδι, καλούσε τους δηµάρχους της 
περιοχής να πειθαρχήσουν αλλιώς θα υποστούν κυρώσεις. Τελικά, φεύγει από εκεί ο 
ΧΥΤΑ, αρχίζει να τον περιφέρει. Θα φύγει-δε θα φύγει τώρα πήγε στο Ελληνικό. Είπε 
προχθές στην συνέντευξη του ότι αν χρειαστεί, θα στείλει και τα ΜΑΤ. Θα το κάνει. 
Βέβαια, δεν ξέρω οι κάτοικοι  και οι δήµαρχοι της περιοχής πώς θα αντιδράσουν. Όχι 
πως δεν πρέπει να γίνει ο ΧΥΤΑ, αλλά πότε; Μετά από 4 χρόνια… 5 που έχει εδώ και 
θυµήθηκε πριν 2 µήνες να κάνει διάλογο, λέει, µε τους πολίτες; Αφού πλέον είχαν γίνει 
µαλλιά-κουβάρια; Και αφού τους έβαλε στη διαδικασία να ψάχνουν άλλες θέσεις; Τι 
λέτε εσείς; 
(λίγο αργότερα) 
Καλτσής: Πέρα από αυτά, θα σας πω ότι υπάρχουν 4 δικαστικές αποφάσεις, 
αµετάκλητες οι οποίες θέτουν τέρµα σε αυτό το ζήτηµα. Όποιος δε αµφισβητεί το 
αµετάκλητο δικαστικών αποφάσεων, κυριολεκτικά δυναµιτίζει την δικαιοσύνη. ∆εν 
µπορεί, δεν γίνεται για ένα θέµα που έχει κλείσει δικαστικά 4 φορές να ζητά τώρα ο κ. 
Πανοζάχος να δώσει ο κ. Γκόντας τα στοιχεία στον κ. Φίλιο. Τον έστειλε στο 
πειθαρχικό, θα πείτε. Ο κ. Γκόντας απολογήθηκε εκεί. 
Στασινού: Αυτό λέω. Βεβαίως, το παράδοξο εδώ είναι, βλέπουµε στα αστυνοµικά 
δελτία γιατί είµαστε δηµοσιογράφοι ότι κανείς πουλά ναρκωτικά, σκοτώνει και τα 
στοιχεία του προστατεύονται. Εδώ την άλλη φορά δείχναµε για τους επίορκους 
συνοριακούς και µας πήρανε να µας βάλουν χέρι γιατί δεν είχαµε βάλει πολύ-πολύ 
ψηφίδα και φαινόταν η φιγούρα. Θα µου πείτε τώρα: εκεί γιατί δεν τα δίνουµε τα 
στοιχεία και ζητάµε των ανθρώπων που αποφάσισαν να ψηφίσουν στα Γιάννενα να 
δώσουµε στα στοιχεία; Αυτό, είναι το παράδοξο, αν θες. 
Καλτσής: Βέβαια, ο κ. Γκόντας απολογήθηκε στο πειθαρχικό συµβούλιο, ο κ. 
Πανοζάχος έσπευσε να προεξοφλήσει, να προδικάσει την απόφασή του λέγοντας του:  
«δήµαρχε, να αγωνιάς τι θα γίνει µε το συµβούλιο, έρχεται η ώρα». 
Στασινού: «Ήρθε η ώρα της κρίσης». Το καταγράψαµε. 
Καλτσής: Αυτό δεν είναι και ό,τι καλύτερο για εκείνον, πρόκειται για θεσµική εκτροπή 
όπως έχει καταγγελθεί από την δηµοτική αρχή και αν έτσι εξελιχθούν τα πράγµατα, 
βέβαια δεν µπορεί να ξέρει κανείς, εγώ δεν µπορώ να γνωρίζω τι θα κάνει το 
πειθαρχικό συµβούλιο, αλλά σας λέω ότι και σε αυτήν την περίπτωση η όποια απόφαση 
του συµβουλίου όπως την λέτε εσείς, όπως την προεξόφλησε ο κ. Πανοζάχος θα 
προσβληθεί στο υπουργείο εσωτερικών, αναστέλλεται η εκτέλεσή της, γίνεται προσφυγή 
αν χρειαστεί σε δεύτερη φάση στο Συµβούλιο Επικρατείας και αναστέλλεται πάλι η 
εκτέλεσή της. Μα, δεν είναι αυτό το ζήτηµα. Είναι ότι ο κ. Πανοζάχος προανήγγειλε και 
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άλλες πειθαρχικές διώξεις. ∆ηλαδή, οπωσδήποτε θα πρέπει να τιµωρήσει τον δήµαρχο 
πριν φύγει, είναι αυτό πώς λέµε το «κύκνειο άσµα» του.  
Στασινού: Εκδίκηση µου λέτε, παίρνει; 
Καλτσής: Κυριολεκτικά, και θα σας πω ένα πράγµα. Ένας άνθρωπος που λέει σε εσάς 
δηµόσια στην τηλεόραση έστω και για ποδοσφαιρικό θέµα, αν θυµάστε, για τον ΠΑΣ 
Γιάννενα, τον αγώνα και τον Πανσερραϊκό και είπε «ώρες-ώρες έχω διπλή 
προσωπικότητα» εµείς θα πρέπει να ξέρουµε ως πολίτες µε ποια προσωπικότητα 
έχουµε να µιλήσουµε. 
Στασινού: Εντάξει, έτσι το είπε ο άνθρωπος, χαριτολογώντας. 
Καλτσής: Όταν δηλώνει σε συνέντευξή του σε ένα περιοδικό  και φωτογραφίζεται και ο 
STAR ότι «ώρες-ώρες λειτουργώ εν θερµώ», όταν κάνει αγωγές –και σε µένα έχει 
κάνει- νοµίζοντας ότι τον λέµε ψυχοπαθή, ο άνθρωπος έχει πρόβληµα. ∆εν πάµε καλά 
δηλαδή, τι να σας πω. ∆ε γίνεται, θα πρέπει να καταλήξει επιτέλους τι θέλει από αυτόν 
τον τόπο. ∆εν µπορεί να συµπεριφέρεται ως τοπάρχης που δήλωσε έτσι είπε όταν είχε 
έρθει, «θα λειτουργήσω ως τοπάρχης». Μα τι λέτε, κ. Πανοζάχο; Ποιος είστε και θα 
λειτουργήσετε ως τοπάρχης και εµείς οι υπήκοοι θα πρέπει να σας χειροκροτάµε; 
Στασινού: Πάντως όλη αυτή η ιστορία µεταξύ περιφέρειας και δήµου, δηµιούργησε 
έντονα προβλήµατα και στο ΠΑΣΟΚ τοπικά. Σφάζεται θα έλεγα το ΠΑΣΟΚ, µε το 
ΠΑΣΟΚ. ∆ιότι, άλλες είναι οι απόψεις των µεν και άλλες είναι οι απόψεις των δε. Ποιο 
από όλα τα ΠΑΣΟΚ είναι µε τον κ. Πανοζάχο; Ποιο από όλα τα ΠΑΣΟΚ είναι µε τον 
κ. Γκόντα; Ποιο είναι αυτόνοµο; 
Καλτσής: Για αυτό θα πρέπει να ρωτήσετε το ΠΑΣΟΚ. Εκείνο που εγώ θα πω είναι ότι 
όλα αυτά είναι λυπηρά η τακτική του κ. Πανοζάχου δεν είναι σωστή, τουλάχιστον για 
να φανώ επιεικής σε αυτήν την φάση στην κουβέντα µας και να πω ότι έχει κάνει λάθη 
απίστευτα, τροµακτικά λάθη που αγγίζουν, αν δεν έχουν ξεπεράσει τα όρια της 
παρανοµίας. Να σας πω για την περίπτωση µονάδας πετρελαιοειδών στην Πλαταριά 
Θεσπρωτίας µε τις παλινωδίες του κόντεψε να τινάξει στον αέρα την περιοχή εκείνη –
µη µε κοιτάτε έτσι, έχω τις αποφάσεις του εδώ, έτσι. Η µία αναιρεί την άλλη, 2 
αποφάσεις δικαιώνουν την εταιρία, την τρίτη  τάχαµου της αφαιρεί την άδεια και 
έρχεται η εταιρία τώρα και τον πλακώνει στις µηνύσεις. Τον έχει µηνύσει δηµοτικός 
σύµβουλος, επικεφαλής της αντιπολίτευσης στο Μέτσοβο για παράβαση καθήκοντος, 
επειδή µιλάει για διαφάνεια και νοµιµότητα ακόµα θα µου επιτρέψετε να σας πω 
καταχρώµενος ίσως το χρόνο σας και τη καλή σας διάθεση που σας διακρίνει πάντα 
στις συζητήσεις σας ότι ο κ. Πανοζάχος καίτοι περιφερειάρχης, καίτοι γενικός 
γραµµατέας είχε διοριστεί ελεγκτής σε ανώνυµη εταιρία στο Κιλκίς –είναι δηµοσιευµένο 
αυτό σε εφηµερίδα της κυβέρνησης- αυτό δεν είναι διαφάνεια, ούτε νοµιµότητα. 
Στασινού: Μπαίνει ασυµβίβαστο, δηλαδή; 
Καλτσής: ∆εν υπάρχει περίπτωση κυβερνητικό στέλεχος διορισµένο να είναι ελεγκτής 
ανώνυµης εταιρίας! Αυτό αν µη τι άλλο, είναι διαπλοκή. Εσείς το ακούτε νορµάλ αυτό; 
Στασινού: Τώρα που είπατε διαπλοκή, µου πετάς πάσες, και ο ίδιος από ότι µε 
πληροφόρησαν τις προάλλες για τα µέσα ενηµέρωσης της περιοχής που του ασκούν 
κριτική, ενδεχοµένως να εννοούσε και τον δικό µας γιατί εδώ έχουµε φιλοξενήσει όλες 
τις απόψεις. Ο κ. Πανοζάχος θα πρέπει να πω εδώ δηµόσια φιλοξενήθηκε τις 
περισσότερες φορές από οποιοδήποτε µέσο ενηµέρωσης από την ηµέρα που αφίχθη 
µέχρι και σήµερα. ∆εν του στερήσαµε ποτέ τον λόγο, και οφείλω αυτό να το καταθέσω 
ευθαρσώς. ∆εν έχουµε όµως κανένα δικαίωµα να στερούµε τον λόγο και από όλους 
εκείνους που θέλουν να τον κρίνουν. Ως εκ τούτου λοιπόν, αν υπονοούσε κάτι και για 
το «Ήπειρος TV 1», θα τον καλέσω να ανακαλέσει διότι ξέρει πάρα πολύ καλά ότι εδώ 
φιλοξενήθηκε και διατύπωσε τις απόψεις του όποτε και ο ίδιος το θέλησε και όποτε 
εµείς οι ίδιοι οι δηµοσιογράφοι του το ζητήσαµε. Μίλησε για διαπλοκή, κ. Καλτσή. 
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Καλτσής: Ναι, ο κ. Πανοζάχος δεν αντέχει την κριτική, ούτε την αµφισβήτηση.  
Στασινού: Εµένα αυτό προσωπικά δεν µε απασχολεί καθόλου. Ούτε θα φιµώσω τους 
καλεσµένους µου εδώ µέσα.  
Καλτσής: Σας λέω το εξής: Ο κ. Πανοζάχος θα πρέπει ακόµα να εξηγήσει τι συνέβη 
ακριβώς στην παραλίµνιο περιοχή, όπου εκεί υπάρχουν εκτάσεις που έχουν 
απαλλοτριωθεί το 1932 µε  αµετάκλητη απόφαση του συµβουλίου επικρατείας. Και 
αυτές οι εκτάσεις τώρα, επί των ηµερών του τάχαµου που εκείνος κάνει την οριοθέτηση 
της λίµνης πριν ακόµα λίγο ξεκινήσει αυτή, πωλούνται εκτάσεις. Αυτές, τις 
καταπατηθείσες εκτάσεις του δηµοσίου και ο κ. Σανιδάς, ο εισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου, παρήγγειλε ποινική δίωξη µε κατηγορούµενους τον κ. Πανοζάχο, την νοµική 
του σύµβουλο, έναν εκ των πολιτών, τον πρόεδρο του φορέα διαχείρισης Παµβώτιδας 
και τον διευθυντή της κτηµατικής υπηρεσίας. Πείτε µου εσείς για διαπλοκή, να 
συνεχίσω εγώ. 
Στασινού: Μιας και αναφέρθηκε και στο θέµα της διαπλοκής, µίλησε για διαπλοκή σε 
µέσα ενηµέρωσης που προφανώς του έχουν ασκήσει αυτές τις ηµέρες κριτική ή δεν 
έπαιρναν τους καλεσµένους τους τηλέφωνα και να τους πούνε «έλα εδώ να 
υπερασπιστείς τον τάδε». Αυτά τα πράγµατα σε σοβαρά ΜΜΕ δεν γίνονται. ∆ιότι εµένα 
µου κατήγγειλαν και άλλα πράγµατα τα είδα και γραµµένα σήµερα στον «Πρωινό 
Λόγο». Λοιπόν, εδώ µαθαίνουµε άλλα πράγµατα και τα λέω µε λύπη µου, δεν θα δώσω 
µεγαλύτερη βαρύτητα, γιατί θεωρώ ότι θα είναι αντισυναδελφικό να παίρνουν 
ανθρώπους, στελέχη της Ν∆ «έλα να υπερασπιστείς τον τάδε» -δεν θα πω ποιον- , «δεν 
τον υπερασπίζοµαι γιατί είµαι µε τον άλλον», «αν είσαι µε τον άλλον, δεν θα’ ρθεις». 
Αυτές οι ιστορίες είναι µακριά από εδώ µέσα. 
Καλτσής: Θα ήθελα να αποφύγω τον πειρασµό να σχολιάσω τη στάση συναδέλφων. 
Στασινού: Ούτε εγώ θα το κάνω, για αυτό θα πρέπει να είναι γενικώς όλοι προσεκτικοί 
όταν τοποθετούνται για τέτοια ζητήµατα γιατί αντιλαµβάνεστε ότι το ένα φέρνει το 
άλλο. Και αυτό το λέω και σαν προειδοποίηση αν θέλετε, για να είµαστε όλοι καλά και 
αγαπηµένοι εδώ πέρα. Νοµίζω ότι όλα τα µέσα ενηµέρωσης έχουν δώσει δείγµατα 
γραφής και όλους µας, µας κρίνει ο κόσµος: ο τηλεθεατής, ο αναγνώστης… 
Καλτσής: Μας κρίνουνε οι τηλεθεατές και οι αναγνώστες. 
Στασινού: Έτσι µπράβο και ο ακροατής. 
Καλτσής: Όπως και τον κ. Γκόντα και οποιοδήποτε αιρετό τον κρίνουν οι πολίτες, ο 
λαός. Τώρα ο κ. Πανοζάχος κάποια στιγµή θα κληθεί να δώσει λόγο όπου δίνει για όλα 
αυτά που σας είπα και πολύ περισσότερα όπως θα πρέπει να κληθεί να δώσει λόγο και 
για το τι έγινε στο δήµο Θεσσαλονίκης µε το περίφηµο σκάνδαλο των 32 εκατοµµυρίων 
ευρώ και δεν ξέρω και τι άλλο γιατί εκείνη την κρίσιµη περίοδο υπεύθυνος για τα 
οικονοµικά του δήµου ήταν ο κ. Πανοζάχος στο δήµο Θεσσαλονίκης.  
Στασινού: Μάλιστα, δεν το γνώριζα αυτό. 
Καλτσής: Και υπεύθυνος στη συνέχεια µετά οι εταιρίες του «Ορθολογισµός»,  
«Οικονοµικές Εφαρµογές» λέγεται η εταιρία του, –η εταιρία συµφερόντων του, µε 
συνεταίρο του- όπως είναι και η «Εκπαιδευτική Παρέµβαση» δεν είναι τα ΚΕΚ, Κέντρα 
Επαγγελµατικής Κατάρτισης, όπως είναι και µία µη κυβερνητική οργάνωση που 
προφανώς και αυτή θα έχει εισπράξει άγνωστο πόσα και επί εποχής Ζαχόπουλου, 
συµπατριώτες ήταν άλλωστε. Το θέµα αυτό όπως σας λέω του δήµου Θεσσαλονίκης ο 
κ. Πανοζάχος και το είχα πρωτοσέλιδο αρκετές φορές, ουδέποτε απάντησε. Με κοιτάτε 
περίεργα ίσως, έκπληκτη. Αλλά σας λέω πως είναι γεγονός. Να πει ήταν ή δεν ήταν, εγώ 
δε λέω ότι είχε εµπλοκή στο σκάνδαλο, όµως χειρίζονταν τους ισολογισµούς, 
χειρίζονταν τα οικονοµικά. Και αυτό το έχω επιβεβαιώσει, το έχει επιβεβαιώσει το 
ρεπορτάζ ως είθισται να λέµε. 
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Πρόκειται περί εκποµπής η οποία ασχολήθηκε µε τη διένεξη του Γενικού 
Γραµµατέως της Περιφέρειας Ηπείρου και του ∆ηµάρχου Ιωαννίνων.  Η 
τηλεπαρουσιάστρια είχε καλέσει τον ειδικό συνεργάτη του ∆ηµάρχου Ιωαννίνων και 
κατά τη διάρκεια της εκποµπής προβλήθηκαν οι απόψεις του ∆ηµάρχου, αλλά και 
ειρωνικά σχόλια κατά του Γενικού Γραµµατέως της Περιφέρειας όπως: «ο κύριος 
Πανοζάχος δεν είναι καν προπονητής, είναι στον πάγκο και αν αρχίσουµε να 
συζητάµε µε ποδοσφαιρικούς όρους θα καταλήξουµε µε ιαχές εξέδρας», «ο κύριος 
Πανοζάχος είναι ένας αλαζονικός, ανεπαρκής, ανίκανος και επικίνδυνος για τον τόπο 
περιφερειάρχης»,  και άλλων σχετικών.  ΄Ωφειλε η τηλεπαρουσιάστρια να διευθύνει 
την εκποµπή κατά τρόπον ώστε ο απολειπόµενος Γενικός Γραµµατεύς να απολαύσει 
δίκαιας, ορθής και αξιοπρεπούς συµπεριφορά.  Πρέπει να σηµειωθεί ότι η εκτροπή 
είχε καταγγελθεί από το Γενικό Γραµµατέα µε το από 30.7.2008 έγγραφό του προς το 
Ε.Σ.Ρ. και ότι µετά ταύτα αυτός υπέβαλε στο Ε.Σ.Ρ. το από 29.6.2009  έγγραφό του 
κατά το οποίο ο νόµιµος εκπρόσωπος της ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθµού 
εταιρείας τον διαβεβαίωσε ότι αγνοούσε την ως άνω εκτροπή και ότι εάν την γνώριζε 
ο τηλεοπτικός σταθµός θα είχε προβεί σε επανόρθωση.  Το τελευταίο τούτο, αληθές 
υπολαµβανόµενο δεν αίρει την παρανοµία για την οποία ενδείκνυται όπως επιβληθεί 
στον τηλεοπτικό σταθµό η διοικητική  κύρωση της συστάσεως.  Μειοψήφησε ο 
Πρόεδρος Ιωάννης Λασκαρίδης και η Εύη ∆εµίρη, κατά τους οποίους θα έπρεπε να 
επιβληθεί στον τηλεοπτικό σταθµό η διοικητική κύρωση του προστίµου των 15.000 
ευρώ. 
 

Για τους λόγους αυτούς 
Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 

 
Επιβάλλει στον τηλεοπτικό σταθµό µε τον διακριτικό τίτλο ΗΠΕΙΡΟΣ  TV 1 Νοµού 
Ιωαννίνων, την διοικητική κύρωση της συστάσεως όπως τα πρόσωπα που 
αναφέρονται στις εκποµπές απολαµβάνουν δίκαιης, ορθής και αξιοπρεπούς 
συµπεριφοράς, µε απειλή επιβολής αυστηροτέρων κυρώσεων. 
 
 

Κρίθηκε, αποφασίστηκε και δηµοσιεύθηκε κατά την 20η Ιουλίου 2009. 

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ. 

 

 

 

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙ∆ΗΣ 
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